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 БЕОГРАД - Министарка без портфеља задужена за европске интеграције у Влади
Србије Јадранка Јоксимовић истакла је данас да нема потребе да нас из ЕУ стално
упозоравају да проширење тренутно није тема, јер је Србија себи дала задатак да због
себе спроведе унутрашње реформе које су потребе на путу ка чланству.

  Она је, у свом излагању на 16. Економском самиту у Београду, нагласила да је важан
сегент европских интеграција економска стабилност, јер само економски стабилне
земље могу да спроводе до краја реформе које су зацртане у 35 приступних поглавља.  

Србија, како је истакла, има ту економску стабилност.

  

Према њеним речима, Србија је сама себи поставила рок до 2018. да се у законодавном
смислу усагласи са стандардима законодавства ЕУ, који би требало да учини од Србије
бољу, стабилнију и просперпитетнију земљу.
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"Овај рок не значи да очекујемо да крајем 2018.будемо чланица ЕУ и због тога не
разумем поруке из ЕУ да није време за проширење, као да ми очекујемо да за 2 до 3
године постанемо чланица", истакла је Јоксимовић.

  

Она је подвукла да Влада Србије и не подгрева такву врсту очекивања код наших
ргађана, већ је само себи дала рок за спровођење унутрашњих реформи, а да онда, од
даљих преговора и припреме за чланство сматрамо да ће бити спремна за 6 до 8 година
да, ако буде постојала политичка воља у Бриселу, постане чланица.

  

"Нема потребе стално нас упозоравати да проширење није тема. Ми смо евроспке
интеграције схватили као део домаће развојне агенде, а не само спољне политике",
указала је Јоксимовић.

  

Европске интеграције као део наше унутрашње развојне агенде требало би да
допринесу пре свега укупном развоју земље али и регионалном и локалном, поручила је
она додајући да је са колегиницом у влади Аном Брнабић договорила да се изради
оперативна форма како би се средства из фондова што боље користила на локалном и
регионалном нивоу за развој.

  

(Танјуг)

  

 2 / 2


